
Notulen

Datum: 31 mei 2024

Tijdstip: 14:00 uur

Locatie: Bij Wim Heine

Aanwezig:

Wim Heine
Rico Jonk
Roswitha Smit (verlaat)
Mart Leek
Victor Mosch (verlaat)
Bart Valom

Agenda:

1. Welkom/Opening; mededelingen.
2. Vaststellen agenda 
3. Vaststellen notulen vorige vergadering
4. Stand van zaken omtrent actiepuntenlijst vorige vergadering

4.1 actielijst
4.2 notitie Bart mbt energiebelasting
4.3 notitie Bart mbt participatiereglement

5. Operationele zaken
1. Ontwikkeling herstel Zuiddijk 20
2. Administratie
3. Ingebrekestelling Solarcel
4. Project LB 
5. nav jaarvergadering: notulen, jaarrekening KvK
6. nav bijeenkomst warmtetransitie: Projectplan warmtestation Klipper

6. Voortgang Projecten
6.1 Argonauten
6.2 Volger aka riothermie
6.3 Klipper aka bodemenergie
6.4 OM Nieuwe Energie: Nieuwsbrief Energie Samen met daarin position paper 

‘Energie delen door energiegemeenschappen’ en uitnodiging kennissessie 
Energie Delen 5-6-2024 9:30 -11:00 (online)

6.5 DGW: Persbericht Wim en mailwisseling Wim/Baris
6.6 Oude Veeschuur

7. W.V.T.T.K.
8. Afsluiting

Ad 1) Wim opent 14:14; Victor en Roswitha staan in de file en komen iets later.
Ad 2) Geen wijzigingen
Ad 3) Goedgekeurd.
Ad 4.1) Zie hieronder. 
Ad 4.1 29-12-2023h: Er zijn in Graft de Rijp twee ondernemersverenigingen, Graft de Rijp 
(de oudste) en de Volger, die (onder andere) gefinancierd worden vanuit een opslag op 
de WOZ voor bedrijven (BIZ fonds). Mart zit ook nog steeds in de 
ondernemingsvereniging de Volger. Erna Palsma zit in beide verenigingen en verzorgt de 
contacten met de gemeente Alkmaar. Een aantal ondernemers (o.a. dhr. Schot) zitten in 
verschillende ondernemersverenigingen. Er is bij de ondernemersverenigingen geld 



beschikbaar voor een initiatief voor algemeen nut, daar is in het verleden o.a. de 
glasvezel POP van betaald. 
Ad 4.2 notitie Bart mbt energiebelasting
Bart geeft korte toelichting en geeft aan dat ondernemers er zijns inziens verstandig aan 
doen een zon-PV installatie zelf aan te leggen en adviseert dit onder de aandacht van 
Ronald e.a. te brengen. Aanwezigen kunnen zich hierin vinden. Wim formuleert als beleid 
dat de coöperatie een voorkeur heeft het eigendom van de LB installatie over te dragen. 
Praktische invulling volgt.
Ad 4.3 notitie Bart mbt participatiereglement
De vergadering formuleert als beleid dat ECGR de verkoop van participaties tussen leden 
wil faciliteren en kan zich vinden in het voorstel dat te ondersteunen middels een 
geanonimiseerde vraag- en aanbodpagina op de website. Bart zal dit regelen.
Terugkopen van participaties zal niet worden aangeboden.
Er komt een stukje informatie op website en in nieuwsbrief waarin leden er op worden 
gewezen dat de looptijd van de PCR regeling nog 12 jaar is.

In de discussie kwam naar voren dat de actuele situatie mbt de participaties niet helder 
is. Victor en Roswitha geven aan dat de tekst uit de notitie van Bart de actuele situatie 
niet juist weergeeft:
‘Anno 2024 is de situatie dat ECGR twee actieve projecten heeft waarvoor participaties zijn uitgegeven:

• project ST (Stoop-Taam, PCR project, 1115 participaties

• project LB (Leo Borst, SDE project, 71 participaties). Opgeleverd februari 2021. Zowel de uitgifte van de participaties 
als de aanbesteding waren helaas nogal problematisch. Aan degenen die zich hadden ingeschreven voor 
participaties in dit project (71 participaties) is de toezegging gedaan dat hierover hetzelfde rendement zou worden 
uitgekeerd als aan andere participaties die wel in de PCR regeling vallen. Dat wil dus zeggen inclusief de gemiste 
belastingrestitutie.

Toezeggingen aan LB-participatiehouders die aanspraak kunnen maken op PCR subsidie zijn geëffectueerd door omruilen van 
LB-participaties met ST-participaties en deels door terugkopen van LB-participaties. Op dit moment (mei 2024) zijn er geen LB-
participatiehouders meer die aanspraak kunnen maken op uitkeringen krachtens de indertijd hierover gedane toezeggingen.”’

Het lukt niet hierover in de vergadering duidelijkheid te
krijgen. Victor en Roswitha zullen een notitie maken
waarin de verschillen ten opzichte van de jaarrekening
2023 en de relatie tot het aantal participaties dat in de
opwekverklaring wordt genoemd (1174) worden
toegelicht.

Ad 5.1 Ontwikkeling herstel Zuiddijk 20
Na correct aansluiten van de Solar Edge meetspoelen,
verbinden van een aardedraad en vastzetten van een
losse verbinding wordt nu weer stroom teruggeleverd.
Over 7 dagen zou het ook mogelijk moeten zijn de
gegevens per paneel bij Solar Edge te bekijken.

Ad 5.2 Administratie
De verzoeken voor belastingrestitutie zijn verzonden, gebaseerd op een opwek van 243.015 kWh in 
de periode 16-4-2023 tot 31-3-2024 en 1174 uitgegeven certificaten.

Ad 5.3 Wim zal een vooraankondiging naar Dennis sturen van aansprakelijkheidsstelling.
Ad 5.4 Niet apart besproken; zie 4.2 en 4.3
Ad 5.5 Roswitha zal de ALV notulen afronden; HVA zorgt voor het deponeren van de jaarrekening bij  
de KvK.

2
Bart Valom



Ad 5.6 nav bijeenkomst warmtetransitie
Er zijn op de bijeenkomst 3 potentiële projecten naar voren
gekomen: Klipper aquathermie, Volger riothermie en
energiesysteem. Rico zal (voorlopig) als trekker fungeren van het
Klipper project. Enoge dagen na afloop van de bijeenkomst
warmtetransitie heeft ook een bijeenkomst met bewoners
plaatsgevonden. Het lijkt er op dat de woningcorporatie zijn eigen
plan trekt en zelf warmtepompen gaat aanleggen.
Er is door de provincie een bedrag van 32,5 miljoen beschikbaar
gesteld aan ondernemersverenigingen West Friesland voor
subsidiëring van projecten in het kader van de warmtetransitie.
Mart adviseert Rico het Klipper project hiervoor aan te melden in
overleg met Erna Palsma van ondernemersvereniging Graft de
Rijp. De verdeling van het geld is ondergebracht bij een tweetal
leden van de West Friese bedrijvengroep met uitgebreide
ervaring op dit terrein.
De betrokken gedeputeerde is Esther Rommel.

Ad 6.1  Argonauten
Geen nieuws. Mag voorlopig van de agenda af.
Ad 6.2 Volger Riothermie
Project is door Wim bij de provincie ingediend.
Ad 6.3 Aquathermie Klipper
Zie 5.6
Ad 6.4 Energiesysteem / OM Nieuwe energie
Bart zal position paper van Energie Samen doorsturen.
( gebeurd: vr 31 mei, 23:31 )
Ad 6.5 DGW
Wim heeft een persbericht rondgestuurd (e-mail 3-5-2024 16:07) mbt de Groen Walvis. 
Naar aanleiding daarvan is in het Noordhollands Dagblad een artikel verschenen (
https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20240527_61128376?
utm_source=duckduckgo.com&utm_medium=referral&utm_content=/ ) geschreven door 
Dominic Schijven ( d.schijven@mediahuis.nl ): ‘Graft en De Rijp toch massaal over op 
waterstof? Omstreden miljoenenproject heeft nieuw leven’. Zowel Wim als Baru waren 
‘nog al verrast’ door dat artikel. Wim heeft inmiddels contact gehad met Baru en e.e.a. 
toegelicht en de rimpels zo goed mogelijk gladgestreken. Tevens een e-mail naar de 
auteur waarin Wim (erg beleefd) zijn misnoegen uit. Wat deze journalist bezield heeft tot 
dit staaltje pure fantasie is onduidelijk.
Ad 6.6 Zon op dak Oude Veeschuur
Voorlopig geen aktie.
Ad 7 WVTTK
Rico gaat per fiets een rondje Oostzee doen en is in verband daarmee 3 maanden 
afwezig.
Mart is voor de Rijper Eilanden bezig met de aanschaf van een Natrium accu.

Actiepunten:

Van: Wie: Wat: Voortgang 31-5-2024

29-12-2023h allen Nagaan hoe andere coöperaties
afstemmen met 
ondernemersbelangen

Geen voortgang

2-2-2024b  Wim  Overzicht maken 
ontwikkelingen DGW sept 2021 
– heden

Afsluiten. Zie 6.5

2-2-2024C  Wim  Notitie Jack van Nes 
opzoeken mbt fiscale 
aspecten doorlevering

Afsluiten. Zie 4.2

23-02-2024a  Rico  Stoppenkast afspraak ingepland Afsluiten. Zie 5.1
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bij Stoop – Taam?

23-02-2024 f Wim OM voortgang Henk Visser Afsluiten. Zie 6.4

23-02-2024 g Roswitha Is rapport Warmtezon BV 
binnen?

Nog niet, Afsluiten. Zie 5.1

23-02-2024 j Rico Contact opnemen met Frank 
over vogelwering

Voorlopig wordt er niets betaald. 
Afsluiten. Zie 5.1

23-02-2024 l Wim Inlog bij CertiQ Werkt nog steeds niet. Tweede 
persoon nodig. Rico moet niveau 3 
autorisatie krijgen. Wim gaat 
zorgen voor aanvulling e-
herkenning

23-2-2024m Victor Meenemen conformiteit 
installatie bij ingebrekestelling  
Solarcel

Is nog niet klaar.

22-3-2024a Bart Notitie maken belastingplicht en 
verleasiing

Afsluiten. Zie 4.2

12-4-2024a Wim Planning afspraken gemeente Gereed. Afsluiten

12-4-2024b Wim Certificering GVO Regelt CertiQ. Wim zal screenshot 
maken van certificering.

12-4-2024c allen Regeling handel in participaties Zie 4.3 Afsluiten

31-5-2024a Wie? Contact met Ronald e.a. mbt 
verplichting afdracht 
energiebelasting en optie 
overname

31-5-2024b Bart Opzet vragen- en aanbod 
pagina participaties op website

31-5-2024c Wim Vooraankondiging 
aansprakelijkheidstelling sturen 
naar Dennis

31-5-2024d Bart en 
Roswitha

Informatietekst looptijd PCR op 
website en in nieuwsbrief

31-5-2024e Victor en 
Roswitha

Toelichting verschillen huidige 
situatie participaties ten 
opzichte van de jaarrekening 
2023 en de relatie tot het aantal 
participaties dat in de 
opwekverklaring wordt genoemd
(1174) 

4
Bart Valom


	Actiepunten:

